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Marktwerking in de 
huishoudelijke zorg 
teruggedrongen
bijdrage van Karen Kamps

De gemeenteraad van Doetinchem 
heeft unaniem de motie van GroenLinks 
aangenomen, om de marktwerking in de 
huishoudelijke zorg terug te dringen. Niet 
winst, maar het verlenen van zorg moet 
centraal staan. 

Met deze motie zijn we straks af van het 
aanbestedingscircus in de huishoudelijke 
hulp. De marktwerking in de zorg is te ver 
doorgeslagen. De zorg voor hulpbehoevenden 
moet centraal staan en niet het maken van 
winst. Het is bizar dat we in een land leven waar 
zorgorganisaties failliet gaan.

Mensen hoeven zich straks minder zorgen te 
maken, dat ze hun vertrouwde huishoudelijke 
hulp kwijt raken, omdat er weer een nieuwe 
aanbestedingsronde is.

Met de huidige aanbestedingen is de gemeente 
gedwongen, om met zorgaanbieders in zee te 
gaan, waar je je vraagtekens bij kunt zetten. 
Een voorbeeld is een zorgaanbieder waartegen 
een gerechtelijke procedure loopt, vanwege 
schimmige bedrijfsconstructies.

Er ontstaat straks weer ruimte om gericht 
te kiezen voor zorgaanbieders die hun 
maatschappelijk doel, namelijk zorg verlenen 
centraal hebben staan. Die kiezen voor 
kwalitatief goede zorg en goed werkgeverschap. 
Dat geeft rust voor clienten en medewerkers.

Hotel van der Valk
Bijdrage van Marcella Heerenveen

In 2017 besloot de gemeenteraad dat er een 
hotel mocht komen in het gebied tussen 
de Europaweg, de Kilderseweg en de A18. 
GroenLinks pleitte destijds voor een goede 
landschappelijke inpassing van het hotel 
in deze groene zone tussen centrum en 
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snelweg. Het plan dat in november 2018 door 
van der Valk gepresenteerd werd, voldeed 
echter niet. Daarom hebben we de afgelopen 
tijd bij de wethouder aangedrongen op een 
verduidelijking van het groenplan en een 
betere landschappelijke inpassing van het 
hotel.

Anne Marie Kamphuis en ikzelf hebben eerst 
een gesprek gevoerd met de projectleider om 
aan te geven dat het gepresenteerde plan van 
van der Valk niet voldeed aan onze definitie 
van een groene, landschappelijke inpassing. 
Vervolgens hebben we onze kijk op een groene 
inpassing besproken met een ambtenaar. 
Tijdens een gesprek met van der Valk hebben 
de projectleider en de wethouder de groene 
inpassing besproken en heeft van der Valk 
besloten om het groenplan te verduidelijken en 
waar nodig aan te passen. Bij de beeldvormende 
raad van september gaf wethouder Lambregts 
aan dat de inbreng van GroenLinks de directe 
aanleiding is geweest voor deze aanpassingen.

Een vergelijking van het eerste plan ten opzichte 
van het huidige laat de volgende aanpassingen 
zien:
•  ruim 40 bomen meer (een verdubbeling)
•  een bijenstal/ bijenschans
•  bloeiende vaste planten (waardplanten voor 

bijen en vlinders)
•  4 poelen (i.p.v. één)
•  oevervegetaties in een natte zone 

(infiltratiesloot, poelen en wadi’s)

De impact van een dergelijk hotel op de 
omgeving is groot en iedereen snapt dat het níet 
bouwen van dit hotel de béste oplossing is voor 

het behoud van de natuur. De gemeenteraad 
heeft echter besloten dat er op deze plek een 
hotel mag komen en dan is het voor GroenLinks 
belangrijk dat er zo goed mogelijk rekening 
gehouden wordt met de bestaande natuurlijke 
waarden. Het huidige groenplan is voor 
GroenLinks nog niet ideaal, bijvoorbeeld wat 
het aantal betegelde parkeerplaatsen betreft, 
maar was wel voldoende om mee in te kunnen 
stemmen. Verder is het goed om te zien dat 
de landschappelijke inpassing een voorwaarde 
is voor de uitvoering van dit project. Tot half 
november ligt het plan voor een van der Valk 
hotel ter inzage en kunnen belanghebbenden 
een zienswijze indienen bij de gemeente. 
Nadat de gemeente gereageerd heeft op deze 
zienswijzen komt de wethouder terug bij de 
gemeenteraad om te vragen naar een definitief 
besluit over de komst van een van der Valk hotel 
in Doetinchem.

Global Goals 
Bijdrage Anne Marie Kamphuis

In meer dan veertig gemeenten in ons land 
wapperde op 25 september j.l. de Global Goals-
vlag; het was op die dag vier jaar geleden dat 
de duurzame ontwikkelingsdoelen door de 
Verenigde Naties zijn aangenomen. Over de hele 
wereld werden activiteiten georganiseerd.

Gemeenten spelen een voortrekkersrol in het 
realiseren van de Global Goals; bijna zeventig 
gemeenten maken werk van het behalen van 
deze doelen, waaraan Nederland zich heeft 
gecommitteerd. 

Onze eigen gemeente Doetinchem staat 
weliswaar als Global Goals-gemeente 
aangemerkt bij de VNG (Vereniging Nederlandse 
Gemeenten), maar is dat helaas nog niet. Dit 
zou te maken hebben gehad met een personele 
wisseling in onze ambelijke organisatie, die 
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precies viel op het moment dat de keuze om 
GGG te worden voorlag.

GroenLinks gaf aan dat voor onze inwoners de 
prachtige intenties en acties van duurzaamheid 
niet altijd even zichtbaar zijn en hoe mooi het 
zou zijn geweest als ook wíj op 25 september 
deze kleurrijke vlag, met álle zeventien 
duurzaamheidsdoelen erop afgebeeld, hadden 
kunnen hijsen in het kielzog van ons - nota bene 
- jubilerende stadhuis!

GroenLinks vroeg de burgemeester tijdens 
het vragenhalfuur van 26 september naar de 
afwezigheid van de Global Goals-vlag. Wij zijn 
bijzonder gelukkig met de toezegging dat hij 
met het college in gesprek zal gaan over de 
mogelijkheid om alsnog GGG te worden.

Met de politie een horecadienst 
draaien
bijdrage van Karen Kamps

Met deze twee heren van de politie mocht 
ik een nacht op stap, Mikel Kleinpenning 
en Burak Cakir. Een horecadienst in 
het uitgaanscentrum, afgewisseld met 
meldingen uit omliggende wijken en het 
buitengebied.

Mooi om mee te maken, dat de agenten niet 
alleen door alle uitsmijters, maar ook door veel 
bezoekers van het uitgaansgebied herkend en 
gewaardeerd worden. Waarbij de politiemannen 
alleen al met hun aanwezigheid een de-
escalerend effect hebben en door potentiële 
vechtersbazen in vertrouwen worden genomen.

Ik heb deze nacht echt heel veel respect voor 
het uithoudings- en incasseringsvermogen 
van de politie gekregen. Een dienst van half 
negen ‘s avonds tot half zes ‘s ochtends. Er 
zijn wel pauzes, maar die worden benut om 
afhandelingen van meldingen te registreren 
en houden accuut op als er een melding 
binnenkomt. Dat kan betekenen dat je het ene 
moment met een warme beker koffie achter de 
computer zit en vervolgens met spoed richting 

een incident moet. Je moet voortdurend alert 
zijn en doorlopend in contact staan met de 
meldkamer, met collega’s op straat of contact 
onderhouden via de portofoon. Bezoekers van 
de binnenstad en omstanders bij een incident 
vriendelijk en begripvol te woord staan en 
ondertussen ook de wet handhaven. Want om 
dat laatste gaat het natuurlijk.
En dat alles, terwijl de meesten van ons al lang 
in bed liggen.

Het leuke van raadswerk is, dat je ook dit 
soort momenten mag meemaken. Veel van 
bovenstaande dingen wist ik natuurlijk wel, 
maar de impact is veel groter als je het ook ter 
plekke ondervindt. Zou mijn raadswerk niet 
kunnen en willen doen, zonder ook letterlijk 
op straat te zijn en te ervaren wat er leeft in 
Doetinchem. Een gemeenschap waarvan ik als 
raadslid in dienst sta.

Na vannacht is de betekenis van diender ook 
echt tot me doorgedrongen. Zeker op die 
momenten wanneer de surveillancewagen door 
donkere stille straten reed, waar mensen in 
huizen liggen te slapen.
Dankjewel heren!
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World Cleanup Day 2019
bijdrage van Karen Kamps

Deze fantastische club mensen van de 
zwerfafvalbrigade mocht ik meehelpen 
tijdens World Cleanup Day 2019 

Op World Cleanup Day worden wereldwijd 
illegale vuilstortplaatsen geregistreerd en 
opgeruimd. In Nederland richten we ons die 
dag vooral op zwerfafval. Het doel van World 
Cleanup Day is natuurlijk om zoveel mogelijk 
zwerfvuil op te ruimen, maar ook om meer 
kennis te vergaren over welk soort afval op 
straat en in de natuur rondzwerft.
Wereldwijd deden er vorig jaar 18 miljoen 
vrijwilligers mee en daarmee is het ‘t grootste 
burgerinitiatief ooit.

Hoe democratisch is de Regio 
Achterhoek?
Bijdrage van Marcella Heerenveen

In september organiseerde het bestuur van 
GroenLinks Doetinchem een thema-café over 

de regionale samenwerking van de Regio 
Achterhoek. Ruim een jaar geleden is er gekozen 
voor een nieuwe vorm van samenwerken en 
tijdens het thema-café werd zowel de structuur 
als het democratische gehalte van deze 
samenwerking besproken.

De gemeente Doetinchem werkt op 
verschillende vlakken samen met andere 
gemeenten. Op het ruimtelijk-economische 
vlak werken we samen met zes andere 
gemeenten in de gemeenschappelijke regeling 
Regio Achterhoek. Naast de traditionele 
gemeenschappelijke regeling met een 
algemeen bestuur en een dagelijks bestuur 
(bestaande uit wethouders en burgemeesters) 
heeft de Regio Achterhoek ook een nieuwe 
vorm van samenwerken ontwikkeld door 
maatschappelijke organisaties, ondernemers 
en gemeenteraadsleden hierbij te betrekken. 
Visie, beleid en de uitvoering van projecten 
worden besproken aan zes verschillende thema-
tafels. Zij leggen hun ideeën voor aan een 
Achterhoek board bestaande uit wethouders, 
een gedeputeerde van de provincie en 
vertegenwoordigers van maatschappelijke 
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Colofon

Groenlinks fractie

Karen Kamps
Fractievoorzitter

Marcella Heerenveen
Raadslid

Anne Marie Kamphuis
Raadslid

Frans Langeveld
Wethouder

Voor een gratis abonnement of vragen stuur 
een mailbericht naar:

doetinchem.groenlinks@gmail.com

Wilt u meer informatie over GroenLinks 
Doetinchem bezoek:

https://doetinchem.groenlinks.nl

de Facebookpagina van GroenLinks of 
GroenLinks op Twitter

organisaties en ondernemersverenigingen. De 
Achterhoek board stelt vervolgens een visie op 
en keurt jaarplannen goed. Tot slot heeft de 
Achterhoek raad nog het laatste woord over 
de visie, de jaarplannen en de samenstelling 
van de board. In de Achterhoek raad zit één 
gemeenteraadslid per fractie. Dit raadslid 
vertegenwoordigt het aantal zetels dat zijn/haar 
fractie in de gemeenteraad heeft.

Ik zit namens GroenLinks Doetinchem in de 
Achterhoek Raad en mocht tijdens het thema-
café mijn werkzaamheden toelichten. Bijzonder 
aan de Achterhoek Raad vind ik dat ik rekening 
moet houden met de verschillende belangen 
die ik als raadslid vertegenwoordig: GroenLinks 
Doetinchem, de gemeente Doetinchem 
en GroenLinks in de Achterhoek. Dit vergt 
verschillende overleggen en verschillende 
afwegingen. Ik ervaar het als zeer positief om 
met mijn GroenLinks collega’s uit Bronckhorst, 
Berkelland en Winterswijk te kunnen 
overleggen over verschillende onderwerpen 
en samen onze stem te laten horen tijdens de 
raadsvergaderingen. Dit is een mooie aanvulling 
op het werk in de gemeenteraad en vergroot 
wat mij betreft juist het democratisch gehalte 
van de regionale samenwerking. Wel is het 
goed om bij de volgende verkiezingscampagne 
voor de gemeenteraad de kiezers goed te 
informeren. Zij moeten weten welke rol 
raadsleden hebben in de Achterhoek raad en 
wat onze visie is op de verschillende regionale 
uitdagingen.

Tot slot wil ik nog benoemen dat de uiteindelijke 
besluitvorming altijd plaats vindt in de 
individuele gemeenteraden. De invloed van de 

Achterhoek board en de Achterhoek raad reikt 
daarmee nooit verder dan die van de direct 
gekozen volksvertegenwoordigers. Samen 
staan we sterker en daarom vindt GroenLinks 
het goed om regionale samenwerking zo goed 
mogelijk te organiseren en hier meerdere 
relevante partijen bij te betrekken.


